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Notulen Ambtelijke Werkgroep Straatnaamgeving 13 juni 2022 

Aanwezig: (verslag),

en  

Afwezig:   

 

Vaststellen notulen 

 Vaststellen notulen van 02-05-2022. Kleine aanpassing onder kop 

Straatnaamsuggestie voor militair  onder Wat vindt 

de werkgroep van deze straatnaamsuggestie?: “Daar is de werkgroep 

geen voorstander van(…)”. Met die aanpassing zijn de notulen 

akkoord. 

 

Mededelingen 

 

 Op donderdag 9 juni is een nieuw beoogd college gepresenteerd. Noël 

Vergunst blijft wethouder, maar niet meer van Cultureel Erfgoed, waar 

straatnaamgeving onder valt. Voortaan valt straatnaamgeving onder 

de nieuwe wethouder Tobias van Elferen. 

 

Lopende zaken 

 Collegevoorstel Aanpassing geometrie straten Zuiderveld is akkoord 

bij de wethouder. Het staat op de agenda van het college van 21 juni. 

 Uitwerking voorbeeld Latijnse onderschriften. De vraag om een 

uitgewerkt voorbeeld ligt nog bij  

 heeft en uitgenodigd voor een overleg over 

Winkelsteeg. 

 heeft een afspraak ingepland met om de situatie 

rondom de voormalige V&D te bespreken. 

 heeft een afspraak met ingepland mbt de stand van 

zaken rondom de Dorpensingel. 

 De conclusie aangaande bemiddeling met de heer is, dat we 

niet denken dat verder met hem in gesprek gaan zal helpen. Hier zal hij 

nog per brief over geïnformeerd worden. Als het om samenwerking 

met hem gaat, zal er wel overlegd worden met hem m.b.t. de 

uitwerking van de St. Titussingel, omdat dat in feite zo in de motie 

stond. 

Uitwerking St. Titussingel 

heeft op advies van geraadpleegd omdat hij 

kennis heeft van en ervaring met overleg met burgers. Hij of een andere 

collega zou ook als gespreksleider op kunnen treden m.b.t. het overleggen met 

betrokkenen aangaande het uitwerken van het voorstel voor de straatnaam 

voor St. Titus. Hij adviseert vooral om het proces van te voren vast te leggen en 



 

 

   

   

 
 

te communiceren naar de deelnemers. vraagt bij de griffie na hoe zij de 

uitvoering van deze motie zien. Dan eventueel verder overleggen met

en een bijeenkomst organiseren. Dit zou mogelijk een sessie met de 

werkgroep kunnen zijn met gasten erbij.  

Hof van Holland op de kaart 

 Als het gaat om een splitsing van het Hertog Eduardplein ter hoogte 

van het spoor, levert dit geen problemen met bestaande adressen op. 

Er zijn alleen adressen aan de oostkant van het spoor. Die openbare 

ruimte blijft in het voorstel van de werkgroep zoals besproken tijdens 

de vergadering van 5 mei 2022 sowieso bij Hertog Eduardplein horen.  

Dat betekent dat dat in ieder geval geen bezwaar is om de grens tussen 

het Hertog Eduardplein en het nieuwe plein bij het station ter hoogte 

van het spoor te laten lopen.  

 heeft een afspraak met gepland mbt enkele vragen over 

de plannen voor Hof van Holland. Met name over het stationsplein en 

het kleine straatje. 

 Het is duidelijk dat er minstens 3 en maximaal 5 nieuwe straatnamen 

zullen komen. heeft op een rijtje gezet welke reservenamen er nog 

zijn (zie bijlage). Zou de werkgroep daar vast een selectie van 5 namen 

uit kunnen maken? Daar komen we op terug. doet een voorzet. 

Straatnaamgeving op terrein RU 

heeft de laatste stand van zaken gemaild. Met akkoord van 

het college van bestuur van de RU. Bovendien zijn nabestaanden door de RU 

op de hoogte gebracht van het voornemen om straten te vernoemen naar 

mensen. Heeft de werkgroep zo genoeg informatie om een voorstel uit te 

werken? De werkgroep is akkoord met dit voorstel. zal de inhoud gaan 

voorbereiden. 

Enkele aandachtpunten van  

 Geboortejaar (Roos en Boukjepad) ontbreekt nog. 

Navragen bij de RU. 

 Andere Disveldplantsoen: nogmaals checken bij wethouder. Als dat er 
niet komt, zou het pad op het terrein van de RU dan wel Disveldpad 

kunnen heten? De werkgroep is voor Gerard Disveldpad. 

 Kan Berchmanianum aan Houtlaan 4 genummerd blijven, nadat het 
gebied eromheen Radboudplein is gaan heten? Dat kan inderdaad 
Radboudplein worden, zonder dat het bestaande adres aangepast hoeft 

te worden. 

 



 

 

   

   

 
 

Rondvraag 

In het rapport over de I-keten staat ook iets over straatnaamgeving. Betekent 

dit iets voor straatnaamgeving? Dat houdt in de gaten. 


